
Hej 
Jag bor i Vårberg vilket jag trivs med. Finns massa saker att göra. 
Men det behövs förbättring vad gäller papperskorgar. Idag är de flesta papperskorgarna fulla 
vilket i sin tur leder till att folk bara slänger sitt skräp på golvet, vilket är total oacceptabelt.  
 
En annan sak jag märkt är att papperskorgarna är för små och de blir fulla på en gång. 
Vad jag önskar är att utöka antalet papperskorgar i Vårberg. 
Behövs större papperskorgar än dagens. 
Vi behöver alla hjälpas åt med nedskräpningen, ni har stor del och ansvar för att förbättra 
renhållningen i våra områden. 
 
Mvh,


